
 

 

Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego  
w sprawie poprawy bezpieczeństwa na drodze 742 

 

zwracam się do Pana Marszałka z prośbą o przyjrzenie się bezpieczeństwu na drodze 724, 
szczególnie na terenie Konstancina. Jak wiemy przygotowania do budowy obwodnicy 
Konstancina w ciągu drogi 724 trwają od wielu lat i trudno powiedzieć kiedy ta inwestycja mogłaby 
zostać zrealizowana, a tymczasem ruch samochodowy przez Konstancin w kierunku Warszawy 
rośnie. Można się także spodziewać jego dalszego wzrostu w związku z planowanym, na razie 
częściowym, w przyszłym roku pewnie całkowitym otwarciem Południowej Obwodnicy Warszawy  
i nowego mostu na Wiśle. 

Dotychczas ruch po drodze 724 odbywa się przez środek Konstancina, ulicą Wilanowską, dalej 
ulicą Warszawską w kierunku ul. Przyczółkowej i ul. Drewny, następnie ul. Wiertniczą już  
w Wilanowie. Nie tak dawno miał miejsce kolejny wypadek na skrzyżowaniu ulicy Wilanowskiej  
i ulicy Adama Mickiewicza w Konstancinie (została potrącona matka z dziećmi). Znajduje się tam 
specyficzne skrzyżowanie - po jednej stronie jest przejście dla pieszych z azylem, po drugiej 
stronie tego azylu nie ma. 

Uprzejmie proszę o pilne przyjrzenie się sprawie, w jaki sposób bezpieczeństwo na drodze nr 724 
może zostać poprawione, a także o rozważenie możliwości zamontowania sygnalizacji świetlnej 
na tych skrzyżowaniach w ciągu ul. Wilanowskiej i ul. Warszawskiej na terenie Konstancina, gdzie 
mamy przejścia dla pieszych bez sygnalizacji. Proszę o podjęcie doraźnych działań, które 
mogłyby uspokoić ruch na drodze 724 i potem działań, które wymagałyby większych nakładów 
inwestycyjnych i czasu na przygotowanie, jak chociażby montaż sygnalizacji świetlnej. 
 

 


